
Naziv sjednice: 3. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje 
11draslih 

~RSTA DOKUMENTA 
VRIJEME MJESTO ODRZA VANJA 

ODRZAVANJA 
Agencija za strukovno 

~APISNIK 
4. listopada 2019. s obrazovanje i obrazovanje 

pocetkom u I 0:00 sati odraslih, 
Zagreb, Amruseva 4 

SJEDNICU SAZV AO: Ivan Simunic, predsjednik UV-a 

VRST A SJEDNICE: 3. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno 
obrazovanje i obrazovanje odraslih 

PREDSJEDATELJ: dr. sc. Marko Kosicek 

ZAPISNICARKA: Suzana Paponja 

NAZOCNI: 

dr. sc. Marko Kosicek Mile Zivcic, prof., v. d. ravnatelja 

dr. sc. Valentina Kirinic Suzana Paponja, prof., nacelnica Ureda ravnatelja 

Andreja Uroic Landekic 

Anita Tomic 

NISU NAZOCNI: 

Ivan Simunic 

Po ovlasti gosp. Ivana Simunica, predsjednika UV -a, koji je zbog iznenadnih obveza morao 
otkazati dolazak, 3. sjednicom UV-a predsjeda dr. sc. Marko Kosicek. 

PRIJEDLOG DNEVNOGA REDA: 

I. Usvajanje Zapisnika s 2. sjednice UV-a ASOO-a 
2. Usvajanje Godisnjega plana rada za 2019. godinu 
3. Usvajanje prijedloga Financijskoga plana Agencije 2020.-2022. 
4. Davanje suglasnosti na sklapanje Ugovora o nabavi usluga 

informacijske tehnologije 
5. Prezentacija- samovrjednovanje 
6. Razno 

Upravno vijece je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda. 
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TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

I. Usvajanje Zapisnika s 2. sjednice UV-a ASOO-a dr. sc. Marko Kosicek 

RASPRA VA Nije bilo rasprave. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo zapisnik s 2. sjednice UV-a. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

2. Usvajanje Godisnjega plana rada za 2019. godinu dr. sc. Marko Kosicek i Mile 
ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA 

ZAKLJUCCI 

G. Zivcic je :Zahvalio gdi Uroic Landekic na trudu i brzom davanju suglasnosti MZO-a. 
Buduci da je na prosloj sjednici UV -a dana suglasnost za slanje na prethodnu suglasnost 
MZO-u i, kako je ona, uz dvije trazene dopune - na str. 9. (koristenje Lumena za 
usavrsavanje nastavnika strukovnih predmeta) i na str. 16. (vezano uz aktivnost 
donosenja metodologije samovrjednovanja), dobivena, predlaze se usvajanje Godisnjega 
plana rada za 2019. godinu. 

Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Godisnji plana rada za 2019. godinu. 

TOCKA DNEVNOGA REDA 
UVODNICARIKA 

3. Usvajanje prijedloga Financijskoga plana Agencije 2020.-
2022. 

dr. sc. Marko Kosicek i Mile 
ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA G. Zivcic je u uvodu rekao kako se Plan donosi sukladno zadanim limitima te se 
ovaj ne razlikuje mnogo od Financijskoga plana za 2019. g. u standardnim 
aktivnostima. Povecanje se odnosi na aktivnosti vezane uz donosenje novoga 
Zakona o obrazovanju odraslih, gdje se neke zadace koje je ranije obavljao MZO 
prenose na Agenciju (primjerice, utvrdivanje ispunjenosti uvjeta ustanova za 
obrazovanje odraslih za izvodenje programa - tu su troskovi izlaska na teren, 
putni nalozi itd., a druga bi bila vrjednovanje ishoda ucenja u obrazovanju 
odraslih, odnosno uvodenje ispitnih centara gdje bi se, takoder, trebala utvrditi 
ispunjenost uvjeta ustanova za obrazovanje odraslih da bi dobili status ispitnoga 
centra). Agencija ce, sukladno tome, na nacionalnoj razini imenovati sve clanove 
povjerenstava za provjeru ishoda ucenja te obavljati svu administraciju, sto znaci i 
povecan broj djelatnika na tim poslovima. 
Napomenuo je i da Agencija najvecim dijelom aktivnosti financira s izvora 12 i 
561 (EU sredstva). 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo prijedlog Financijskoga plana Agencije 
2020.-2022. 

TOCKA DNEVNOGA REDA 

4. Davanje suglasnosti na sklapanje Ugovora o nabavi usluga 
informacijske tehnologije 

UVODNICARIKA 

dr. sc. Marko Kosicek i Mile 
ZivCic, v. d. ravnatelja 
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RASPRA VA Kako Agencija provodi 2 ESF -ova projekta za koja Agencija treba napraviti 
aplikacije ( e-kvalifikacije i WSC natjecanje ), a vrijednost javne nabave prelazi 
iznos od 1.400.000 kn, za potpis ugovora potrebna je suglasnost UV -a. 

ZAKLJUCCJ Upravno vijece je dalo suglasnost na sklapanje Ugovora o nabavi usluga 
informacijske tehnologije. 

TOCKA DNEVNOGA REDA 

5. Prezentacija- samoVljednovanje 

UVODNICAR!KA 

dr. sc. Marko Kosicek i Mile 
ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRA VA Prezentaciju o samovrjednovanju odrzala je kolegica Tamara Hudolin, voditeljica 
Odsjeka za podrsku sarnovijednovanju strukovnih skola i ustanova za obrazovanje 
odraslih. 

ZAKLJUCCI Za sljedecu sjednicu predlaze se pripremiti informaciju o pracenju ucenika 
nakon zavrietka skolovanja 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICAR!KA 

6. Razno 

RASPRAVA Gosp. Zivcic upoznao je clanove UV-a o odrzavanju Tjedna cjeloiivotnog ucenja 
u razdoblju od 30. rujna do 6. listopada, Sajrna cjelozivotnog ucenja 5. listopada, te 
3. Dana strukovnih nastavnika od 9. do 11. listopada. U priprerni je odiiavanje 
konferencija za ravnatelje i strukovnih skola i ustanova za obrazovanje odraslih. 

Sjednica UV -a je zavriila u 11:55 sati. 

KLASA: 023-08/19-03/01 
URBROJ: 332-01-00/2-19-06 

apisnik sastavila , 

faiMv(~ 
uzana PaponJa, prof/ 

Nadnevak potpisivanja 
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